

2019 / 6

双月刊 · Bimonthly



QK1951396

国家社会科学基金资助期刊

中国图书馆学报

JOURNAL OF LIBRARY SCIENCE IN CHINA

主管单位：中华人民共和国文化和旅游部

主办单位：国家图书馆 中国图书馆学会

Supervised by Ministry of Culture and Tourism of the People's Republic of China

Sponsored by National Library of China & Library Society of China

目次 | 中国图书馆学报 2019 年第 6 期 |

专题: 中国的图书馆学

公共文化服务体系视野下的图书馆学 李国新 (4)

从中国经验到中国方案: 走向中国图书馆学理论研究的世界化时期 肖鹏 (12)

多视角下的空间: 城市公共阅读空间演进的几个观念 王子舟 (24)

知识图谱在数字人文中的应用研究 陈涛 刘炜 单蓉蓉 朱庆华 (34)

基于知识内容的数字图书馆跨学科多粒度知识表示模型构建
王忠义 夏立新 李玉海 (50)

外部引用视角下的中国图书情报学知识影响力研究 李樵 (65)

测量学术贡献的关键词分析法探析
黄晨 赵星 卞杨奕 张家榕 张慧 叶鹰 (84)

基于在线百科的大规模人物社会网络抽取与分析 林泽斐 欧石燕 (100)

美国婴幼儿阅读推广活动理论初探 冯佳 (119)

MAIN CONTENTS

SPECIAL TOPIC: Chinese Library Science

The Cognition of Library Science from the Perspective of Public Cultural Service System

LI Guoxin (4)

From Chinese Experience to Chinese Approach: Towards the Internationalization Period of the

Theoretical Research of Library Science

XIAO Peng (12)

Space from Multiple Perspectives: Several Concepts of Evolution in Urban Public Reading Space

WANG Zizhou (24)

Application of Knowledge Graph in Digital Humanities

CHEN Tao, LIU Wei, SHAN Rongrong & ZHU Qinghua (34)

Construction of Interdisciplinary Multi-Granularity Knowledge Representation Model in Digital

Library Based on Knowledge Content

WANG Zhongyi, XIA Lixin & LI Yuhai (50)

The Impact of Chinese Library and Information Science Knowledge from the Perspective of External

Citations

LI Qiao (65)

Measuring Academic Contributions via Keyword Analytics

Charles C. HUANG, Star X. ZHAO, BIAN Yangyi, et al (84)

Large-Scale People Social Network Extraction and Analysis Based on Online Encyclopedia

LIN Zefei & OU Shiyan (100)

The Theoretical Study on Babies and Toddlers' Reading Programs in the United States FENG Jia (119)

国际刊号: ISSN 1001-8867
国内刊号: CN 11-2746/G2
广告许可证: 京海工商广字第0007号
万方数据

国内代号: 2-408
国外代号: BM184
定 价: 32 元

ISSN 1001-8867

